
Živahno teniško poletje v Murglah
Letos so tenir.ka igrišča v Murglah med prvimi

v Ljubljani odprla svoja vrata. Igrišča so soraz-
merno dobro prczimila. Prizadevni člani kluba so
položili plastične črte še na dve igrišči, tako da
sedaj ni več zamudnega risanja črt.

Po začetnem ogrevanju je klub izpeljal nekaj
uspešnih akcij. Začeli so z dvema tečajema za
otroke ob dnevu mladosti in nadaljevali s tečajem
za odrasle. Udeležba na tečajih kaže, da zanima-
nje za tenis v Murglah še nadalje narašča. Zato je
klub sprejel v svoje vrste še okoli 30 dopoldanskih
članov.

Ob prazniku KS Murgle je klub priredil turnir
mešanih dvojic, ki je vzpodbudil družabnost v klu-
bu. Sledil mu je članski turnir, na katerem so člani
prvič igrali v eni sami kategoriji. Pri moških je
zmagal Glavan pred Rapošo in Setinccm ter Ko-
kolom, pri ženskah pa so tekmovale lc tri članice.
Njihov troboj se je končal brez pravc zmagovalkc.
saj je vsaka zmagala po enkrat.

V začetku avgusta je bil še en turnir /a tiste. ki
so poletje preživljali v Ljubljani. Med posamezni-
ki je zmagal Walas pred Mazijcm. med dvojicami
pa sta bila najboljša Walas in Trbežnik.

V vročih poletnih dneh je prišlo tudi do zgled-
nega sodelovanja mcd Teniškim klubom Murgle
in Plavalnim klubom Ljubljana s Kolezije. Plaval-
ci lahko igrajo tcnis v prostih terminih na igriščih

v Murglah, tenisači pa se lahko po napomih dvo-
bojih osvežijo v plavalnem bazenu na Kolcziji.
Upamo, da bo to sodelovanje v prihodnji sczoni
steklo že v začetku poletja.

Kako pa vnaprej? Že pred letom je upravni
odbor kluba zaradj vse večjega zanimanja za tenis
dal pobudo za gradnjo še štirih novih igrišč na
lokaciji v bližini Koprske utice. Po začetni akciji
se je predvsem iz novega dela Murgel zbralo okoli
150 krajanov, ki jih vodi novi gradbeni odbor in
vsi skupaj že imajo kaj pokazati. Delo dobro
napreduje in skoraj ni dvoma, da bodo igrišča že
jeseni pripravljcna za igranje. Že pri prvih igriščih
se je pokazalo, da je tak ritem izgradnje, ko
končana igrišča počivajo čez zimo, najboljši, saj se
tako najlepše utrdijo. Mimogrede: poznavalci te-
nisa trdijo, da so igrišča v Murglah med najboljši-
mi v Ljubljani! Kako bo potem z organiziranostjo
čianov in kluba ter s povezavo obeh kompleksov.
se bosta dogovorila oba odbora skupaj s svetom
Krajevne skupnosti.

Na »starih« igriščih pa se pripravljajo na grad-
njo prepotrebnega objekta z garderobami, sanita-
rijami in manjšim bifejem. Načrti so že pripravlje-
ni, nekaj denarja je zbranega, treba bo le še
pljuniti v rokc. Ko bo članom uspelo postaviti šc
zid za vadbo, bodo igrišča, okoli katerih se zbira
staro in mlado. dobila končno podobo.


